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Αθήνα 24 Οκτωβρίου 1986

Για τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας κ.Κ. Σημίτη 
και τον Υφυπουργό κ.Γ. Παπαντωνίου

Διοικητικά Συμβούλια ΔΕΚΟ

Το Πρόγραμμα εξυγίανσης που έχουμε ξεκινήσει στις ΔΕΚΟ έχει ανάγκη προκειμένου 
να πραγματοποιηθεί, από ικανά και έμπειρα Διοικητικά Συμβούλια όπως και από 

επιτελικά στελέχη που πρέπει να τα πλαισιώσουν.

Γνωρίζω τις δυσκολίες που παρουσιάζει το θέμα αλλά νομίζω ότι πρέπει να εξαν
τληθούν όλες οι δυνατότητες που υπάρχουν για την επιλογή όσο το δυνατόν καλλί

τερων και ικανώτερων Δ.Σ. και επιτελικών στελεχών.

Προτείνω την εξής διαδικασία:

1. Στη συνεδρίαση του ΚΥΣΥΜ για την εξυγίανση των μεγάλων ΔΕΚΟ ή και νωρίτερα 

αν υπάρχει τρόπος, να αποφασιστεί ότι πρέπει να εξεταστεί από την αρχή το 

θέμα των Δ.Σ. όλων των ΔΕΚΟ και της πρόσληψης επιτελικών στελεχών όπου 
χρειάζεται. Παράλληλα να αποφασιστεί ότι τα Δ.Σ. θα επιλέγουν από τους Υπουρ

γούς Προεδρίας, Εθνικής Οικονομίας, Οικονομικών και τον καθ ύλην αρμόδιο 

Υπουργό με βάση αξιοκρατικά κριτήρια και ιδιαίτερα με κριτήρια την ικανό

τητα, τη γνώση των θεμάτων και την εμπειρία.

2. Οι ίδιοι Υπουργοί να αναλάβουν την υποχρέωση να υποβάλλουν σε επόμενη συ

νεδρίαση του ΚΥΣΥΜ πρόταση για καλλίτερες αμοιβές των Γενικών Διευθυντών 

των ΔΕΚΟ όπως και των επιτελικών στελεχών που θα προσληφθούν.

3. Επισημαίνω ότι πρέπει να καταβληθεί προσπάθεια επιλογής όλων των μελών κάθε 
Διοικητικού Συμβουλίου των ΔΕΚΟ και όχι μόνο Γενικού Διευθυντή και Προέδρου. 

Τα θέματα που συζητούνται και αποφασίζονται στις ΔΕΚΟ έχουν τεράστια οικονο

μική σημασία και πρέπει αυτοί που αποφασίζουν να είναι τίμιοι, γνώστες των 

θεμάτων και έμπειροι.

Με εκτίμηση

Δημήτρης Β. Παπούλιας


